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OKRM/119/2020/Z/57 

Volební období 8 (2018 - 2022) 

Z Á P I S  

ze 7. jednání sociální komise rady města konaného dne 26. 8. 2020 

 

Přítomni: Mgr. Drahomíra Ambrožová, Mgr. Miroslav Bína, MBA, Mgr. Markéta Elich, 

Ph.D., Mgr. Jana Kilbergerová, Ing. David Kříž, Pavel Navrátil, Tomáš 

Novotný, Ing. Jan Pikous, Bc. Kamil Podzimek 

Omluveni: Mgr. Josef Hes, Mgr. Tereza Koutská 

Hosté: Ing. Viktor Vojtko, Ph.D., Bc. Marie Voštová, Bc. Věra Švábová (Unie 

ROSKA ČB) 

 

Jednání zahájila a řídila předsedkyně soc. komise Mgr. Markéta Elich, Ph.D.. V úvodu 

představila nového člena komise Mgr. Kamila Podzimka, který nahradil PhDr. Františka 

Batystu. Dále se přítomných dotázala, zdali souhlasí se zápisem z posledního jednání dne 

24. června 2020. Nikdo z přítomných nevznesl připomínky. Následně představila návrh 

programu jednání, se kterým všichni přítomní vyjádřili souhlas. 

Schválený program: 

1. Informace k nové aplikaci pro dotační program a k záměru poskytování sociální 

služeb v Domě sv. Pavla. 

Náměstek primátora Ing. Viktor Vojtko, Ph.D. informoval: 

a) o novém dotačním softwaru, jehož nákup byl schválen radou města dne 24.8.2020. 

Aplikace se skládá ze dvou modulů, kdy jeden je zaměřen přímo na dotace pro 

registrované sociální služby a druhý je určen pro dotace obecně. Jeho implementace se 

předpokládá v průběhu měsíců září až říjen. Následně bude představen i členům 

sociální komise. 

b) o vývoji záměru oddělit sociální služby poskytované v Domě sv. Pavla Městskou 

charitou České Budějovice; proběhla návštěva zařízení v Příbrami, kde jsou tyto 

služby odděleny a nízkoprahové denní centrum společně s noclehárnou je 

provozováno v tzv. kontejnerové stavbě; aktuálně se bude připravovat projektová 

dokumentace a vytipovává se vhodný pozemek (lokalita „Zánádražka“); předpoklad 

realizace je v roce 2021; ve stávajícím zařízení následně proběhne rekonstrukce 

uvolněných prostor, které budou využity pro „zdravotní“ intervence osob bez domova 

(lůžka pro karanténu, doléčování, ošetřovna apod.) 

 

2. Představení činnosti Unie ROSKA České Budějovice 

Na jednání byla pozvána předsedkyně této organizace Bc. Věra Švábová, aby představila 

činnost. Roska sdružuje pacienty s rozstroušenou sklerózou z Jihočeského kraje. Zajišťuje pro 

ně především pravidelné pohybové aktivity individuální nebo skupinovou formou. V roce 
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2019 otevřela první RHB centrum pro tyto nemocné v JčK, kde cvičení probíhá od pondělí do 

pátku. Nemocní mají možnost se v těchto prostorách i scházet a sdílet své problémy 

a zkušenosti s onemocněním. Unie ROSKA dále nabízí i poradenství a pořádá osvětové akce 

pro veřejnost či jednorázové akce pro své členy. 

Bc. Podzimek se dotazoval na počty členů a kapacitu tělocvičny. Aktuálně ROSKA sdružuje 

cca 70 členů z celého kraje, kapacita tělocvičny je 10 osob v jednom okamžiku. 

 

3. Diskuze a různé 

Přijato usnesení č. 5/2020 – hlasování proběhlo odděleně 

a/ Dr. Elich upozorňuje, že se bude tvořit rozpočet města a bude třeba apelovat na navýšení 

alokované částky určené na dotace do sociální oblasti. Ostatní členové souhlasí a navrhují 

usnesení směrem k radě města (8 -8/0/0) 

b/ Dr. Elich přednesla dopis, který byl doručen Salesiánským střediskem mládeže – DDM 

České Budějovice. V tomto dopise popisují svůj projekt Děti a mládež na Máji a vyjadřují 

nesouhlas s neposkytnutím dotace na tento projekt. Komise bere na vědomí. 

c/ Dr. Elich informovala o žádosti organizace FOKUS České Budějovice, ve které žádají 

o přesun poskytnutých finančních prostředků v rámci dotačního programu mezi 2 sociálními 

službami (ze sociální rehabilitace pro sociálně terapeutickou dílnu). Sociální komise vyjádřila 

souhlas (usnesení 8- 7/0/1) 

d/ Dr. Elich otevřela téma pořizování zápisu z jednání soc. komise a citovala z jednacího řádu. 

Dále upozornila, že zápis se poskytuje radě města a je zveřejňován na webu města. Proto by 

měl být především výstižný, stručný a obsahovat výstupy z jednání. Členové k tomuto vedli 

diskuzi, ve které se shodli, že důležité je dodržovat lhůty pro pořizování zápisu a že zápis 

bude nyní pořizovat sekretářka soc. komise. Dále proběhla diskuze nad zápisem z jednání dne 

27.5.2020, který byl komisi předložen ve 2 verzích. Komise se shodla formou usnesení na 

zveřejnění stručnější verze zápisu. (usnesení 8- 7/1/0) 

e/ Dr. Elich seznámila členy komise se 2 přijatými podněty. Podnět k výběrovým řízením na 

personál příspěvkových organizací města bude předán náměstkovi primátora Ing. Viktoru 

Vojtkovi, Ph.D.. Podnět týkající se uzavření ubytovny v Blahoslavově ul. byl shledán 

bezpředmětým (informace o uzavření nebyla potvrzena). 

 

Další jednání soc. komise se uskuteční 21. října od 16:30 v zasedací místnosti č. 203. 

V případě potřeby bude svolána komise dříve. 

 

7. jednání sociální komise rady města bylo ukončeno v 18:30 hod. 
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Soubor usnesení: 

K bodu:  Diskuze a různé 

 

sociální komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 5/2020: 

sociální komise rady města 

I. d o p o r u č u j e  
radě města navýšit alokovanou částku pro sociální oblast pro rok 2021 minimálně na 

úroveň alokované částky v roce 2019. 

II. b e r e  n a  v ě d o m í  
žádost organizace FOKUS České Budějovice, z.ú. a souhlasí s přesunem poskytnuté 

finanční částky ve výši 100 tis. Kč ze sociální rehabilitace pro sociálně terapeutickou 

dílnu. 

III. s o u h l a s í  
se zveřejněním zkráceného zápisu z jednání dne 27. května 2020. 

 

 

 

V Českých Budějovicích dne 26. 8. 2020 

Zapsala: Mgr. Šárka Kovárnová, sekretářka komise 

Ověřil: Ing. Jan Pikous 

Mgr. Markéta Elich, Ph.D. 

předsedkyně komise 


